

PROTOKOLL RY 14/2023

Datum: 2023-11-21
Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Benny Cronert (BC), Ledamot
* David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Adjungerad
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén

Frånvarande: Lars Jonsson (LJ), SBF

Till Officiella meddelanden:

§

-
-
- § 209 Mötets öppnande
 - § 210 Föregående mötesprotokoll
 - § 211 Fastställande av mötets dagordning
 - § 212 Pågående ärenden
 - § 213 Ekonomi
 - § 214 Landslag
 - § 215 SM
 - § 216 Däck
 - § 217 Teknik
 - § 218 Dispenser
 - § 219 Öppet Rallyforum
 - § 220 SGA
 - § 221 Rallyregler
 - § 222 Övriga frågor
 - § 223 Nästa möte
 - § 224 Mötets avslutande
-
-

§ 209 Mötets öppnande

Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 210 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll läggs till handlingarna.

§ 211 Fastställande av dagordning

Dagordning för mötet fastställdes.

§ 212 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 213 Ekonomi

- Budget för 2024 är inskickat till LJ för vidare hantering, smärre justeringar från detta år, då bl a antal SM-deltävlingar minskar till 2024.

§ 214 Landslag

- Inget nytt.

§ 215 SM

Styrgruppen:

- Arbetet för styrgruppen är igång och rullar på bra.

§ 216 Däck

- Frågor har inkommit angående mätmetod för 7mm dubbutstick, metod för mätning finns. DL ser till att information skickas till LJ, som för den vidare till Sören E för publicering på SBF:s hemsida.
- Inga ansökningar om nya däck att klassa in har kommit. DL sammanställer listan och skickar den för publicering.

§ 217 Teknik

- Grp F reglementet för 2024-2026 är klart och kommer publiceras i närtid på SBF hemsida.
- En långsiktig plan för äldre R-bilar behöver göras, JR kommer starta upp och leda arbetet.
- TK tar fram ett förslag på regeltext för subframe och bärramar för Mitsubishi.
- JR svarar på mail angående växellåda för Suzuki MK I bilar.
- Det har inkommit en fråga runt innerskärmar för framhjulsdrevna bilar i Gr H/HB, GA tar med frågan till TK och tar fram en beskrivning för att få rättvisa oavsett bilmärke.

§ 218 Dispenser

- Dispens för uppklassning skickas för rådfrågan till SGA i distriktet.

§ 219 Öppet Rallyforum

- Inbjudan är utskickad till öppet rallyforum den 2 dec på Scandic i Gävle.

§ 220 SGA

- TT har gjort en bra agenda/ppt inför morgondagens SGA-möte.

§ 221 Rallyregler

- Ett mail som inkommit om anmälningsförfarande på tävlingar tas upp på SGA-möte imorgon.

§ 222 Övriga frågor

- Hemsidan och FB har fått nyhet publicerad om Öppet rallyforum.
- OM enbart för rally fungerar ej på hemsidan, TT återgår till samtliga OM i väntan på funktionen.

§ 223 Nästa möte

- Nästa möte bokad till den 11/12 kl 20:00

§ 224 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:26.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh